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Vážení spoluobčané, srdečně Vás 
zdravím a opět po měsíci Vás budu rád 
informovat o své práci a o dění na radnici. 
Asi nejdůležitější současnou činností celé 
radnice je sestavování rozpočtu na rok 2010. 
Nebude snad přehnané tvrzení, že obce ještě 
asi nestály před tak svízelným úkolem, jako 
je sestavení rozpočtu při vědomí toho, že na 
příští rok se předpokládají daňové příjmy od 
státu opět podstatně nižší, než je tomu po 
letošním krutém propadu. Zatím se ještě 
nedá hovořit v konkrétních číslech, ale stav 
je více než špatný. Při sestavování rozpočtu 
máme velice jednoduchou strategii, 
v běžných výdajích chceme maximálně 
šetřit a rádi bychom chtěli uvolnit část 
financí z kapitálových příjmů na chodníky, 
kruhovou křižovatku, výměnu oken ve 
školách a na akce podobného investičního 
charakteru. Díky krizi totiž klesly ceny 
stavebních prací a myslíme si, že je dobré 
toho využít. O konkrétních vizích rozpočtu 
města na rok 2010 budu blíže informovat, až 
bude v konkrétní podobě připravené 
k projednání v příslušných orgánech. 

Jak jsem již minule informoval, město 
Dubí se po administrativní přípravě také 
zapojilo do projektu výkonu Veřejné služby, 
který má za úkol vytvořit pracovní 
příležitosti pro dlouhodobě nezaměstnané   a 
tito budou povinni odpracovat 30 hodin 
měsíčně ve prospěch obce. Vzhledem 
k tomu, že se jedná jako vždy v naší 
republice o velice administrativně náročný 
proces, tak jsme uzavřeli smlouvu               o 
technickém zajištění zaměstnávání těchto 
osob s firmou Marius Pedersen a.s. Teplice 
a jejich koordinátor ve spolupráci 
s Technickým odborem MÚ Dubí bude 
pracovníky vykonávající veřejnou službu 
úkolovat konkrétními pracemi. Kancelář pro 
jednání se zájemci o výkon veřejné služby 
jsme zřídili ve Střední ulici v Pozorce, a to 
v prostorách bývalého zdravotního 
střediska. Bližší informace najdou zájemci 
na webových stránkách města Dubí. 

Gymnázim Jana Ámose Komenského 
Dubí přišlo minulý měsíc s velice zajímavou 
nabídkou. Na této škole zahajují projekt 
v rámci celoživotního vzdělávání pod 
názvem Univerzita třetího věku a je určen 
pro zájemce v předdůchodovém věku, pro 
důchodce a seniory obecně. Speciálně pro 
zájemce ještě v pracovně aktivním věku se 
připravuje otevření Univerzity druhého 
věku. Výuka by měla probíhat jedenkrát za 
14 dní v rozsahu dvou hodin a obsah výuky 

by měl odrážet potřeby současného života, 
jako je například práce s počítačem, 
orientace v internetu a podobná témata. 
Přihlášky a podrobnosti o studiu získáte 
přímo ve škole nebo na webových stránkách 
školy Hwww.gymdubi.vol.czH. Jak jsem se 
s tímto programem mohl osobně seznámit, 
vřele jej doporučuji. 

Dále bych se rád s Vámi podělil o jeden 
zajímavý zážitek. Dne 1. října jsem byl 
pozván na slavnostní otevření Domova pro 
seniory v Litoměřicích. Jedná se o podobné, 
jen podstatně větší zařízení, které na území 
našeho města chceme také vystavět. 
Litoměřický a dubský projekt zhotovila 
stejná projekční kancelář Archatelier 2000 
Ing. Kalmünzera a musím konstatovat, že 
litoměřické dílo se opravdu podařilo. 
Nejbližší podobný projekt se uskutečnil 
v sousedních Košťanech. Náš projekt je ve 
stadiu stavebního povolení a usilovně 
sháníme poskytnutí dotace, protože není 
v silách města tento projekt financovat 
z vlastních zdrojů. Pro srovnání Litoměřice 
investovaly 190 milionů korun a z vlastních 
zdrojů to bylo 80 milionů korun. Náš 
projekt má rozpočet 41 milionů korun a rádi 
bychom získali alespoň 70% dotačních 
zdrojů. Jen pro informaci, město Litoměřice 
na tomto projektu pracovalo od roku 1996   
a trvalo celých 10 let, než byli úspěšní se 
žádostí o dotaci. Necelé tři roky trvalo 
zhotovení stavby. Já doufám, že v našem 
případě budeme rychlejší a úspěšnější 
v získání finanční podpory. Zatím ale 
musím konstatovat, že Ministerstvo pro 
místní rozvoj ČR takovýto titul vůbec 
nevypsalo, ale my jsme připraveni. 

Když jsem u investičních akcí města, 
určitě stojí za zmínku stav projektu okružní 
křižovatky Ruská – Pohraniční stráže – 
Krušnohorská. Před dvěma týdny se 
uskutečnila pracovní porada s projektanty    
a mohu snad radostně prohlásit, že byl již 
stanoven reálný termín zahájení stavby, a to 
na březen roku 2010. Musím říci, že to, co 
se na začátku plánu zajistit stavbu této 
křižovatky zdálo jako poměrně snadný úkol, 
bylo v reálném provedení velice složité. 
Největším problémem a také nejdéle 
trvajícím bylo vyřešit majetkové vztahy 
s pozemky pod plánovanou stavbou. Když si 
k tomu přičtete veškeré povinné lhůty a fakt, 
že stavební řízení brzdí majitel řeznictví, 
kterého se stavba dotkne, je termín březen 
2010 ještě dobrý výkon. Držme si palce, aby 
do příštího léta stavba opravdu stála. 

Dále Vás chci informovat o aktivitě 
města Dubí, jejíž snahou je zlepšit dopravní 
napojení veřejné dopravy na Cínovec. Bylo 
zahájeno jednání s německým dopravcem 
firmou RVD a velice rádi bychom docílili 
možnosti využití služeb tohoto dopravce      
i na našem území. Tato linka je vedena 
z Altenbergu do Teplic a dále obchodního 
centra Olympia v Srbicích. Logické by bylo, 
aby tento autobus mohl zastavovat pro 
výstup i nástup na českém území, ale ve 
skutečnosti smí pouze němečtí cestující 
vystoupit v Teplicích a Srbicích. Zpět je to 
obdobné, v Srbicích a Teplicích smí 
cestující nastoupit, ale vystoupit smí až 
v Německu. Veřejná doprava je vázána 
udělením licence a to je velice náročný 
administrativní úkon, protože pro 
mezinárodní dopravu licenci uděluje 
Ministerstvo dopravy ČR. Nicméně proces 
jsme zahájili a pan Mgr. Šiller, který jako 
radní města má dopravu na starosti, vyvíjí 
veškeré úsilí, aby tento autobus, když už 
tudy jezdí, byl maximálně využit. O stavu 
věci Vás budu informovat vždy, když bude 
nějaký posun vpřed. 

Dne 29.9. zorganizovala Městská policie 
Dubí první část workshopu Ochrana před 
nástrahami současnosti. Akce byla 
mezinárodní a byla určena pro školní 
mládež základních škol 2. stupně. Celkem se 
zúčastnilo 89 žáků z dubských základních 
škol a Základní školy z Geisingu. Žáci se 
seznámili s provozem městské policie a její 
technikou a poté formou diskuse řešili různé 
otázky z reálného života a k dispozici byli           
i zástupci Cizinecké policie ČR a německé 
Landespolizei. Bylo to velice zajímavé        
a poučné dopoledne. Druhá část proběhne 
27. října a celá akce je plně hrazena 
z prostředků Evropské unie, a to z programu 
Cíl 3 ve spolupráci s Euroregionem 
Krušnohoří. Určitě se to dá hodnotit jako 
velice přínosná akce, protože mladí lidé se 
zde seznamují s konkrétními situacemi a 
konkrétními možnostmi pomoci policie jako 
takové. 

To je snad vše, co jsem chtěl v těchto 
řádcích sdělit, a tak Vám všem závěrem 
přeji vše nejlepší a hlavně pevné zdraví. 
Čekají nás již brzy sychravé podzimní dny, 
tak ať je všichni prožijeme v co největší 
pohodě. Za měsíc opět nashledanou. 

Ing. Petr Pípal - starosta 

       

 

 

Slovo starosty 



Ve večerce v ulici Tovární došlo v odpoledních 
hodinách k loupežnému přepadení. Vietnamská
prodavačka byla pachatelem přinucena k vydání 
hotovosti, již měla u sebe. Pachatel k pohrůžce násilí 
použil nůž, který jí měl dle výpovědi okradené  přiložit 
ke krku. Strážníci měli dokonalý popis osoby, která se 

 

trestného činu dopustila, stejně tak měli k dispozici       i 
registrační značku vozidla, kterým pachatel z místa ujel. 
Hlídka městské policie si na něj počkala v blízkosti jeho 
domu, protože vozidlo u domu, kde měl pachatel bydlet, 
nebylo. Po necelé hodině k domu přijelo vozidlo 
s danou registrační značkou a z vozidla vystoupil muž,  
který přesně odpovídal popisu pachatele. Strážníci muže 
zadrželi a předali orgánům činným v trestním řízení. Při 
prohlídce vozidla byl nalezen nůž i hotovost ve výši, 
která byla odcizena        v prodejně. Muž z Dubí se 
k činu doznal a uvedl, že ho k tomu dohnala tíživá 
finanční situace.  

 Operátor kamerového systému si na kameře všiml, 
že v projíždějícím vozidle po silnici E 55 sedí žena, 
která odpovídá popisu  hledané osoby. Vozidlo 
odbočilo směrem ke služebně městské policie. Strážník, 
který vykonával stálou službu, vozidlo zastavil, a ženu 
požádal o prokázání totožnosti. Při kontrole bylo 

skutečně zjištěno, že se jedná o hledanou osobu. Žena 
byla předána Policii ČR. 

Při hlídkové službě si strážníci všimli, že z jednoho 
baru na Ruské ulici se vypotácel muž, nasedl do 
osobního vozidla a odjel směrem na Teplice. Hlídka 
městské police se snažila řidiče zastavit, ale ten na 
výzvu nereagoval a snažil se strážníkům ujet. Jim se 
podařilo vozidlo  zastavit  u přemostění. Při orientační 
dechové zkoušce bylo řidiči naměřeno 2,22 promile 
alkoholu. Při lustraci osoby vyšlo najevo, že řidič se 
podobných skutků dopustil již vícekrát a byl za řízení 
pod vlivem alkoholu odsouzen k podmíněnému trestu. 
Přivolaná hlídka Policie ČR muže odvezla do cely 
předběžného zadržení.  

Občan z Dubí telefonicky oznámil, že                    z 
opuštěného domu v ulici Mírová v Pozorce je slyšet 
veliký hluk. Hlídka městské policie na místě zjistila, že 
se zde místní mládež  baví. U přítomných byla 
provedena orientační dechová zkouška na alkohol. 
Nikdo z mladíků mladších osmnácti let nebyl pod 
vlivem alkoholu, pouze jeden mladík nějaký alkohol 
požil, ale ten byl již plnoletý. Všechny osoby mladší 
osmnácti let byly předány rodičům.  

Muž z Dubí přišel na služebnu oznámit, že mu dva 
mladíci odcizili ze zahrady hliníkový plech. 
Oznamovatel uvedl i jejich popis, protože je při tom 
viděl jeho soused. Hlídka městské policie oba zadržela 

v ulici Bystřická. Mladíci se po předvedení k odcizení 
plechů přiznali a uvedli, kam plech schovali. Věcí se 
dále bude zabývat přestupková komise pro podezření na 
spáchání přestupku proti majetku. 

Operátor kamerového systému si na kameře 
v Pozorce všiml, že na silnici E 55 u jednoho domu 
složili dřevo, které zasahovalo do komunikace. 
Přivolaní strážníci upozornili nájemce, který si nechal 
dřevo přivézt, aby jej co nejdříve z komunikace 
odstranil a do té doby označil. Při odklízení dřeva muž 
náhle zkolaboval.   Operátor okamžitě vyslal hlídku 
městské policie. Strážníci na místo přivolali záchrannou 
službu a do příjezdu poskytovali první pomoc.  

Strážníci městské policie dostali příkaz, aby se při 
hlídkové činnosti zaměřili na uložený odpad mimo 
popelnice, a to hlavně u nádob na tříděný odpad, kde se 
nejvíce vyskytuje vyhozený odpad mimo sběrné 
nádoby. Odpadky vyhozené mimo popelnice vypadají 
velice nevzhledně. Strážníci se snaží zjistit, kdo odpad 
na místě ponechal a dotazují se i u majitelů či 
nájemníků okolních domů, zda neviděli, kdo odpad na 
místě ponechal. V případě zjištění osoby, která odpad 
uloží mimo popelnice, hrozí přestupci pokuta až do výše 
Kč 50 000,00.   

           Tomáš Pykal, velitel MP Dubí 

URM na  své mimořádné schůzi dne 14. 7. 2009 mj. 
projednala: 
UUsnesení č. 1073/22MRM/2009:U RM po projednání 
schvaluje výběr zhotovitele akce „Úpravy parků 
v Dubí“, a to firmu TELKONT, s. r. o., Teplice. 
URM na své mimořádné schůzi dne 4. 8. 2009 
mj.projednala: 
UUsnesení č. 1076/23MRM/2009:U RM po projednání 
uděluje výjimku z vyhlášky města Dubí o stavební 
uzávěře pro stavební úpravu – instalaci fotovoltaických 
článků na střeše hotelu UNION Dubí. 
URM na svém mimořádném jednání dne 18. 8. 2009 mj. 
projednala: 
UUsnesení č. 1078/24MRM/2009: URM po projednání 
schvaluje okruh uchazečů pro výzvu na podání nabídky 
na veřejnou zakázku podlimitní akce „Revitalizace 
okolí kostela Neposkvrněného početí Panny Marie 
Dubí“ 
UUsnesení č. 1079/24MRM/2009:U RM po projednání: 
1/ nesouhlasí s umístěním videoloterních terminálů na 
adrese Ruská 113/25, Dubí; 
2/ nesouhlasí s umístěním videoloterních terminálů na 
adrese Ruská 391/114, Dubí. 
UUsnesení  č. 1080/24MRM/2009U: RM po projednání 
souhlasí se zapůjčením mobilních buněk pro 1. FC 
Dubí. 
URM na své schůzi dne 31. 8. 2009 mj.projednala:  
UUsnesení č. 1085/44/2009:U RM po projednání souhlasí 
s uložením kabelového vedení NN do pozemku p.č. 
497/23 a 497/33 v k. ú. Dubí – Pozorka. 
UUsnesení č. 1087/44/2009:U RM po projednání souhlasí 
s uložením kabelového vedení NN do pozemku p. č. 
431 a p. č. 440 v k. ú. Dubí –Bystřice. 
UUsnesení č. 1088/44/2009:U RM po projednání souhlasí 
s uložením kanalizační přípojky do pozemku p. č. 196/1 
(ost. plocha – ost. komunikace) v k. ú. Dubí – Bystřice 
do termínu 31. 12. 2009 za podmínky, že ihned po 
skončení stavby si vlastník inž. sítí nechá zaměřit a 
ocenit rozsah věcného břemene a požádá Město Dubí o 
zřízení věcného břemene na p. č. 196/1 k. ú. Dubí – 
Bystřice. 
UUsnesení č. 1089/44/2009:U RM po projednání souhlasí 
s pronájmem části pozemku parc. č. 1158/2 cca 3,5m k. 
ú. Cínovec společnosti HOSTALEK-WERBUNG, spol. 
s r.o. 
UUsnesení č. 1093/44/2009:U RM po projednání souhlasí 
s uložením inž. sítí elektro NN do pozemku p. č. 158/1 

(ost. komunikace) v k. ú. Dubí – Bystřice za podmínky, 
že ihned po ukončení si vlastník inž. sítí nechá zaměřit a 
ocenit rozsah věcného břemene  a požádá Město Dubí o 
zřízení  věcného břemene  na p. č. 158/1 k. ú. Dubí – 
Bystřice. 
UUsnesení č. 1094/44/2009:U RM po projednání bere na 
vědomí informaci o vydaných vyjádřeních ke 
stavebnímu řízení: 
1/ Dubí, lokalita Barborka (připojení k distribuční 
soustavě ČEZ) 
2/ Úprava vozovek ve Mstišově  (nám. Svobody a ul. 
Školní). 
UUsnesení č. 1097/44/2009:U RM po projednání souhlasí 
s uložením el. přípojky do pozemku (komunikace) p.č. 
544/1 a 544/2 v k. ú. Dubí – Bystřice do termínu 31. 12. 
2010 za podmínky, že ihned po ukončení stavby si 
vlastník inž. sítí nechá zaměřit a ocenit rozsah věcného 
břemene a požádá  Město Dubí o zřízení věcného 
břemene na p. č. 544/1 a 544/2 k. ú. Dubí – Bystřice. 
UUsnesení č. 1098/44/2009:U RM po projednání souhlasí 
s uložením nadzemního vedení NN a dvou ks 
betonových sloupů a poj. skříně do p. č. 669 (ost. 
komunikace) v k.ú. Dubí – Pozorka. 
UUsnesení č. 1100/44/2009:U RM po projednání souhlasí 
s uložením elektro a vodovodní přípojky do pozemku  
p. č. 232 (ost. komunikace)a108/2 (silnice) v k. ú. 
Drahůnky do termínu 31. 12. 2010 za podmínky, že 
ihned po ukončení stavby si vlastník inž. sítí nechá 
zaměřit a ocenit rozsah věcného břemene  a požádá 
Město Dubí o zřízení věcného břemene na p. č. 232 a 
108/2 k. ú. Drahůnky. 
UUsnesení č. 1101/44/2009:U RM po projednání schvaluje 
výběr zhotovitele akce „Dětské hřiště, ulice Tovární, 
Dubí 2 – Bystřice“, a to firmu Horizont komunikace s. r. 
o., Dubí.  
UUsnesení č. 1103/44/2009:U RM po projednání schvaluje 
výběr zhotovitele  na akci „Oprava místní komunikace, 
nám. Svobody, Mstišov“, a to firmu EUROVIA CS, a. 
s. Chlumec. 
UUsnesení č. 1104/44/2009:U RM po projednání bere na 
vědomí rozbor hospodaření odd. správy majetku města 
Dubí na 1. pololetí roku 2009. 
UUsnesení č. 1105/44/2009:U RM po projednání 
doporučuje schválit ZM rozpočtové opatření č. 17/2009 
– Úprava rozpočtu. (Jedná se o úsporná opatření Města 
Dubí. – pozn. red.) 
UUsnesení č. 1106/44/2009:U RM po projednání bere na 
vědomí Program 13. Dubských slavností. 
UUsnesení č. 1107/44/2009:U RM po projednání bere na 
vědomí Rozbor hospodaření MKZ za  
1.pololetí roku 2009. 

UUsnesení č. 1108/44/2009:
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U RM po projednání bere na 
vědomí zápisy z jednání  školské komise ze dne 17. 6. 
2009 a 1. 7. 2009. 
UUsnesení č. 1110/44/2009: RM po projednání: 

Z jednání RM Dubí 
 

1/ Zřizuje v souladu s par. 18a) zák. č. 111/2006 Sb. ve 
znění pozdějších předpisů, veřejnou službu ve městě 
Dubí 
2/ schvaluje uzavření příkazní smlouvy k zajištění 
pracovních míst pro výkon veřejné služby s firmou 
Marius Pedersen, a.s. 
3/ schvaluje uzavření připojištění k pojistné smlouvě, 
kryjící odpovědnost za škody na majetku nebo zdraví, 
kterou by mohla osoba vykonávající veřejnou službu 
způsobit nebo by jí byla způsobena 
4/ stanoví rozsah pracovní doby při výkonu veřejné 
služby na 30 hodin měsíčně. 
UUsnesení č. 1112/44/2009: URM po projednání uděluje 
výjimku z vyhlášky města Dubí o stavební uzávěře pro 
změnu užívání přízemí domu č. p. 159, Ruská ul, Dubí 
z baru na prodejnu drogerie a smíšeného zboží. 
UUsnesení č. 1113/44/2009:U RM po projednání 
neschvaluje přidělení neinvestiční dotace Sport Centru 
Bouřňák. 
UUsnesení č. 1114/44/2009:U RM po projednání jmenuje 
paní Bc. Janu Šimkovou do funkce kronikářky města 
Dubí. 
UUsnesení č. 1116/44/2009:U RM po projednání schvaluje 
pronájem Lidového domu za účelem pořádání zábavy 
dne 26. / 27. 9. 2009  
Usnesení č. 1117/44/2009: RM po projednání souhlasí 
s propagací města Dubí na portálech Paseo Group – 
služba Aktiv ve výši Kč 4 491,00 za 12 měsíců. 
 
URM na své mimořádné schůzi dne 9. 9. 2009 mj. 
projednala: 
UUsnesení č. 1119/25MRM/2009: URM po projednání 
souhlasí s uzavřením výše uvedené smlouvy na nájem 
nebytového prostoru – Střední 169, Dubí 3. 
UUsnesení č. 1120/25MRM/2009:U RM po projednání 
schvaluje poskytnutí daru ve výši  
Kč 6 000,00 Arkádii, společnosti pro komplexní péči o 
zdravotně postižené na sportovně-rehabilitační pobyt 
klientů v Luhačovicích, a to z fondu starosty. 
UUsnesení č. 1121/25MRM/2009:U RM po projednání 
souhlasí s poskytnutím daru TJ Tenis ve výši Kč 
1 500,00 na pořádání turnaje, a to z fondu starosty. 
UUsnesení č. 1122/25MRM/2009:U RM po projednání 
souhlasí s podepsáním smlouvy o prodloužení platnosti 
Senior pasů pro dubské občany. 

                                                        (šl) 
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Nabídka dubským seniorům 
Rozhodnutím Rady města Dubí ze dne 9. září 

t.r. a po předjednání s vedením Domu kultury 
Teplice je prodloužena smlouva o platnosti 
Senior pasů pro dubské občany, a to od               
1. listopadu 2009 do 31. prosince 2010. Znamená 
to, že ti senioři, kteří využili této nabídky během 
uplynulého roku, mohou dále navštěvovat 
představení označená v programu dle vlastního 
výběru, a to se slevou 75 procent.  

Pro Vás, kteří nově splňujete podmínky pro 
přiznání této slevy nebo se rozhodujete, zda 
nabídky využít či nikoli, si dovolím zopakovat, 
co je nutné pro získání této výrazné slevy na 
vstupném: 

- věk nad 60 let 
- trvalé bydliště v Dubí 
- předložení aktuální fotografie, která po 

vystavení Senior pasu bude vrácena 
- předložení občanského průkazu 
- zaplacení jednorázového poplatku za 

vystavení Senior pasu ve výši Kč 100,00 

Na jeden Senior pas je možno zakoupit 
pouze jednu vstupenku na jednotlivou akci, a to 
od       II. cenového pásma. Konkrétně  ve velkém 
sále Krušnohorského divadla Teplice  se jedná o 
místa od 9. řady v přízemí, od lože číslo 5 a 6               
a o všechna místa na balkóně; v Domě kultury se 
jedná v Koncertním sále o místa v 1. – 3. řadě     
a následně v 13. – 18. řadě,  v Estrádním sále      
o místa od  6. řady. Mějte, prosím, na paměti, že 
počet vstupenek je limitován kapacitou 
v určených pásmech a zajišťujte si vstupenky na 
Vámi vybraná představení v předprodeji; datum 
zahájení předprodeje je rovněž uveden 
v programu DK Teplice. 

Senior pas i vstupenky zakoupené v tomto 

vstupenku        
ři vstupu 

žete žádat 

divadla v Teplicích, ale vyhotovený Senior pas 
Vám v termínu  po dohodě s Vámi bude vydán 
pouze v pokladně Krušnohorského divadla. 

Zároveň tlumočím prostřednictvím Dubského 
zpravodaje nabídku paní  vedoucí Kina Květen,   
a to na zlevněné vstupné na vybraná – zpravidla 
odpolední - představení, která jsou určena 
především seniorům. Nabídku takových 
představení najdete každý měsíc v programu kina 
a pro přiznání slevy není třeba si nechat vystavit 
Senior pas; v tomto případě stačí prokázání věku 
nad 60 let platným osobním dokladem, nejlépe 
občanským průkazem. 

Věřím, že tuto nabídku, která Vám dává 
nejen možnost zlevněného vstupného, ale             
i vlastní výběr představení, přivítáte a já Vám 
přeji pěkné kulturní zážitky. 

  Jiří Šiller, člen RM Dubí 
 
 

ZMIZELÉ DUBÍ  

typu slevy jsou nepřenosné a pracovníci Domu 
kultury mají možnost zkontrolovat 
i Senior pas; ten koneckonců musí být p
na představení kromě vstupenky předložen. 

O vystavení Senior pasu mů
v pokladně Domu kultury nebo Krušnohorského 

V roce 1903 byla Obecním úřadem v pro Německý tělocvičný spolek (Deutscher 
Turnverein Zuckmantel bei Teplitz) výstavba spolkového domu se sálem, jevištěm a kuchyní. Součástí areálu byla i velká zahrada pro pořádání 
venkovních akcí. 

la navržena zcela jiná stavba, než se následně realizovala, 
a která  je vidět na fotografii.  

Zajímavostí je, že zhruba od roku 1932 do 
roku 1938, tj. celých 6 let, byly vedeny spory 
mezi obcí Pozorka a tělocvičným spolkem       
o odstranění vstupního schodiště z veřejného 
prostranství, neboť tyto schody byly
zbudovány bez povolení úřadu a nad míru 

přípustnou zasahovaly do přilehlé ulice. Konečná  podoba na spodním 
snímku je však výsledkem necitlivých stavebních úprav probíhajících v minulých desetiletích. Prakticky 
veškeré fasádní prvky byly otlučeny, budova dostala strašlivý břízolitový kabát a ze západní strany byl 
přistavěn nový nevzhledný vstup do budovy. Touto přestavbou dostala podobu, za níž by se nemusela 
stydět lecjaká jídelna v kasárnách. 

Dnes je budova v majetku města Dubí a v loňském roce byly zahájeny práce na úpravě přilehlé zahrady, ve 
které probíhá část kulturního programu Dubských slavností. V následujících letech se plánují práce na 
opravách vlastní budovy i přilehlého parčíku.                                                                                   Jiří Veselý 

Pozorce (tehdejší Gemeindeamt in Zuckmantel) povolena 

Dochované snímky vlevo ukazují, že původně by

 

UMěsto Dubí oznamujeme občanům, 
že na území města Dubí bude provedena 

Uv termínu od 19. října 2009 do 5. listopadu 2009 

podzimní část povrchové 
Uderatizace. 

Město Dubí zabezpečí deratizační práce v objektech, které vlastní město a na vybraných veřejných prostranstvích. 
Pro zabezpečení maximální účinnosti deratizace by bylo vhodné, aby se zapojili i vlastníci a správci bytových i nebytových objektů ve městě. Deratizaci 
je povinna podle potřeby ve své provozovně zajistit každá fyzická osoba, která je podnikatelem, právnická osoba a každá osoba při zvýšeném výskytu 
hlodavců (zákon č. 258/2000 Sb., o ochraně veřejného zdraví). 

UObčané, kteří mají zájem o provedení deratizačních prací ve svých objektech, mohou nahlásit svou adresu a tel.číslo výše uvedené firmě - 
tel.417 572 524, 739 617 433. 

Na místech přístupných veřejnosti budou nástrahy umístěny do jedových staniček, které znesnadňují přístup dětem a domácímu zvířectvu. 
Deratizované objekty a prostory i deratizační staničky uložené na volném prostranství budou označené výstražným návěstím. 
Deratizace bude provedena za použití chemických deratizačních prostředků schválených hlavním hygienikem ČR, které nejsou klasifikovány jako jedy. 
Jsou však při případném požití většího množství zdraví škodlivé, proto je třeba v průběhu deratizace zajistit zvýšený dohled nad dětmi a chovanými 
zvířaty. V době provádění deratizace je nutné vodit psy na vodítku. Dojde-li v důsledku nepozornosti občanů k případnému požití deratizační látky, 
je nutné vyhledat lékaře.                                                                                       Město Dubí, odbor technický,  Táťána Skokánková (tel.: 417 554 632) 
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Sportovní den na 2. stupni ZŠ Dubí 2 
Dne 11. září druhý stupeň ZŠ Dubí 2 zahájil Dubské slavnosti sportovním 

dnem na školním hřišti. Program dne byl v režii žáků 9. ročníku, kteří si připravili 
zajímavé soutěže. Děti soutěžily v osmi disciplínách, mezi nimiž nechyběl Hopík, 
Dřepík, Bowlík, Štaflík, Pan Tom a Mima  a další. Žáci sbírali body například při 
dřepech s aktovkou na zádech a s předpaženýma rukama s prknem, při 
sestřelování plastových lahví jakožto kuželek kopáním do míče, při pantomimické 
hře a při hře prověřující paměť. Fyzicky nejnáročnější disciplínou byl Štaflík, při 
němž děti musely oběhnout ovál v originálním kostýmu, zdolat překážky, 
přemístit těžký batoh a ještě hlídat čas. V druhé polovině dne všichni žáci, 
rozděleni do několika týmů,  hráli vybíjenou a fotbal.  

První, druhá i třetí místa všech soutěží byla odměněna sladkými cenami.  
515. výročí založení města Dubí se tak oslavilo sportem, pohybem a dobrou náladou.            Za ZŠ Dubí 2   Mgr. Lucie 

Tuháčková  

Do nového školního roku se školním parlamentem 
V novém školním roce otevíráme na 2. stupni 
ZŠ Dubí 2 školní parlament, který bude řídit 
paní učitelka Pavla Zajícová. Každá třída si 
zvolila dva své důvěrníky, kteří se budou 
pravidelně scházet s paní učitelkou. 
Předmětem jednotlivých setkání se stanou 
názory žáků na různé záležitosti a návrhy 
jejich změn. Taktéž budou žáci 
zprostředkovávat svá přání a své návrhy, jaké 
by mohly být uskutečněny besedy a 

přednášky. Do školního parlamentu bude 
zařazena            i schránka důvěry, jejíž obsah 
bude konzultován s třídním učitelem, 
výchovným poradcem a s vedením školy. 
Protokoly z jednotlivých setkání utvoří 
dokumentaci.  
 Započneme preventivními besedami, 
jež povede mluvčí Policie České republiky, 
paní por. Bc. Ilona Novotná. V šesté řídě se 
bude konat beseda věnující se šikaně, v sedmé 

a osmé třídě drogám a ve třídě deváté 
právnímu vědomí.  
 Věříme, že školní parlament v celém 
svém rozsahu a obsahu přinese mnoho 
cenného a užitečného, napomůže při budování 
dobrých mezilidských vztahů a při řešení řady 
otázek.   

Pavla Zajícová, učitelka ZŠ Dubí 2

 

S didgeridoo do vzdálené domorodé Austrálie… 
Základní školu v Dubí 2 navštívila 

hudební skupina Larse Wallina TRIBELARS, 
pocházející ze Švédska. Hudebníci nás 
seznámili s technikou hry na hudební nástroj 
didgeridoo, jenž  je typickým symbolem 
Austrálie.  Jedná se o HtermityH vykotlaný dutý 
kmínek HeukalyptuH, který se po vyčištění 
dutiny z užší strany opatří náustkem zpravidla 

ze Hvčelího voskuH.  Hudebník užívá speciální 
dýchací techniku a vytváří tak bohatou škálu 
tónů. Dokáže i formou hudby vyjádřit 
nejrůznější příběhy.  

Návštěvníkům malého koncertu se 
vystoupení velice líbilo, žáci se dokonce 
zapojili tím, že si vyzkoušeli hru na tento 

exotický nástroj a sestavení improvizované 
skladby.  

Rádi bychom touto cestou poděkovali paní 
místostarostce Mgr. Petře Doubkové za 
zprostředkování tohoto koncertu, který nás 
příjemnou cestou na chvíli přenesl do vzdálené 
domorodé Austrálie.  

       Za ZŠ Dubí 2  Mgr. Lucie Tuháčková   

Sportovní den 
Dne 11. září se opět na ZŠ Dubí 1 

uskutečnil „Sportovní den“ v rámci Dubských 
slavností, který byl určen pro žáky celé školy. 
Malé děti ze „školičky“ v Dubí 3 se v letošním 
školním roce tohoto dne účastnily poprvé.  

V jednotlivých atletických disciplínách 
(běh, skok do dálky, hod na cíl…..) si naše 
děti vedly velmi dobře. Sportování ve školním 
areálu v Dubí 1 je moc bavilo. V jednotlivých 
soutěžích byli kluci i děvčata okamžitě 

vy

š
př

 Mgr. Dana Sajdlová, ZŠ Dubí 1 

Děkujeme Městu Dubí za vybudování 

 

 

 

 

 

hodnoceni a motivováni k dalším úžasným 
sportovním výkonům. Pro čas odpočinku mezi 
sportováním jsme s dětmi využívali nově 

budovaného relaxačního koutku za hlavní 
budovou školy, kde všichni vždy načerpali 
nové síly k dalším soutěžím. 

Vyhodnocení všech sportovních disciplín 
a klání se účastnili všichni žáci i učitelé celé 
koly. Atmosféra při vyhlašování vítězů a při 
edávání cen vedla k tomu, že se všechny děti 
opakovaně ptaly: „Paní učitelko, kdy zase 
budeme závodit?“ 

oddy

tě

chového místa, které žáci budou využívat 
nejen k odpočinku, ale také k práci např. ve 
výtvarné výchově, pracovních činnostech, 

lesné výchově … 
Mgr. Marcela Staníčková, 

zástupkyně ředitelky ZŠ Dubí 1 

    
    
  







 

Na dubských školách začal nový školní rok 
Na obou dubských školách se otevřely dvě první třídy a prvňáčci si první den užili. Ve škole v Bystřici na ně čekaly pohádkové 
postavy. Paní učitelky se na ně moc těšily a třebaže padlo pár slziček, dětem se ve škole líbilo. Všichni zaměstnanci obou škol přejí 
všem hodně úspěchů, rodičům hodně trpělivosti. Na všechny děti se přišel podívat i pan starosta Pípal s paní místostarostkou 
Doubkovou.                                                                                                                                         Mgr. Soňa Kosová, ředitelka školy 

Září v MŠ U Křemílka 

 

Nový školní rok zahájily děti v naší mateřské škole již tradi . 
O Koblížkovi sledovaly se zájmem všechny děti a  i  nejmenší děti při ní zapomněly na počáteční slzičky. 

Malí sportovci z dubských mateřinek  - Dubánku., Cibuláčku a domácí školky U Křemílka -  změřili své síly v 
zahradě mateřské školy. Olympijský oheň s nimi přivítali také zástupci města - pan starosta spolu s paní místostarostkou. V b
do výšky i v hodu míčkem se všem náramně dařilo. Odměnu za výborné výkony si odnesly děti v podobě diplomů, hrač
svačinky. Děti se rozloučily  hlasitým „hurá“ a příslibem dalších společných sportovních zápolení. 

Další vydařenou 
akcí bylo pro děti 
setkání s dubskými 
hasiči na louce pod 
Kudrákem.. Ti dětem 
umožnili prohlídku 
hasičského auta a tech-
niky, kterou používají 
při zásahu u požáru. 
Děti si mohly zahrát na 
hasiče a za zvuku 
sirény hasit pomocí 
stříkačky pomyslný 
nebezpečný oheň. 

čně pohádkou, kterou  pro ně nastudovaly paní učitelky Kašpárka  a pohádku            

atletických disciplínách  na 
ěhu, skoku do dálky, 

ek, omalovánek a sladké 
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  Květa Koritková 
Týmová iniciativa pro místní udržitelný rozvoj a Město Dubí ve spolupráci s vedením Základní školy Dubí 1 a Základní školy Dubí 2 

vyhlašuje soutěž pro žáky a studenty s názvem 

Životní prostředí města Dubí očima dětí 
„Životní prostředí je vše, co nás a vše živé obklopuje 
a vytváří podmínky pro život člověka        i ostatních 
živých organismů. Je to vzduch, voda, půda, živá i 
neživá příroda a také energie. Poškozování životního 
prostředí, například jeho znečišťování či necitlivé 
zásahy do živé i neživé přírody, vedou nakonec 
ke zhoršení životních podmínek člověka. Město a 
jeho nejbližší okolí je malým světem, ve kterém hrají 
vztahy mezi člověkem a životním prostředím velkou  
roli. Většině z nás záleží na tom, aby naše nejbližší 
okolí bylo přívětivé, čisté a klidné. Zda tomu tak 
opravdu je, záleží i na nás. A jak své životní 
prostředí vidíte Vy?“ 

Termín vyhlášení soutěže : 14. září 2009 
Termín ukončení soutěže: 16. října 2009 

Soutěž je určena žákům základních škol                    
a studentům středních škol a skládá se ze dvou částí: 

a) Literární část Zadání: Zpracujte úvahu 
v rozsahu maximálně zhruba ½ strany A4 na téma 
„Co se mi na životním prostředí města Dubí líbí a co 
by se mělo zlepšit“ 

b) Výtvarná část Zadání: namalujte dva obrázky 
s náměty: „Co se mi na životním prostředí města 
Dubí líbí“ a „Co by se mělo v životním prostředí 
města Dubí zlepšit - co se mi nelíbí“. Výkres by měl 
mít formát A4 nebo A3. Plochu papíru můžete také 
rozdělit na dvě poloviny a do každé namalovat jeden 
obrázek. Použitá technika může být libovolná, barvy 
i obrysy by měly být dostatečně výrazné (kvůli 
dalšímu počítačovému zpracování).  

Úvahy i výtvarné práce mohou být zaměřeny na 
následující témata: 
Celkový pohled na životní prostředí ve městě, 
Odpady, Ovzduší, Voda, Hluk (Hlučnost), Městská 
zeleň, Ochrana rostlin a živočichů 

Z odevzdaných prací budou vybrány 3 vítězné 
úvahy a 6 vítězných obrázků. Porotu budou tvořit 
učitelé dubských škol, zástupci Městského úřadu 
Dubí a zástupci Týmové iniciativy pro místní 
udržitelný rozvoj. Vítězné úvahy budou uveřejněny 
v knize „Zpráva o stavu životního prostředí města 
Dubí“, která bude vydána tiskem do konce roku 
2009 a vítěznými ilustracemi budou doplněny její 
vybrané kapitoly. Vítězové soutěže obdrží knihu 
„Zpráva o stavu životního prostředí města Dubí“, 
brožurku o ekologické stopě a další drobné věcné 
ceny. Jména vítězů budou zveřejněna v Dubském 
zpravodaji. Soutěž probíhá jako součást přípravy 
„Zprávy o stavu životního prostředí města Dubí“, 
kterou podporuje Česká republika prostřednictvím 
Státního fondu životního prostředí. 

Dubská Hravá kuřátka  po prázdninách opět spolu …. 
Od měsíce září se opět  schází děti ve všestranném estetickém kroužku. Ti „kovaní“ přivítali mezi sebou rovněž nové mamky a Hravá kuřátka …, opět úžasná atmosféra 
…“V tomto školním roce vítáme mezi nás srdečně personální posilu Andreinu Kaiserovou z Dubí 1 a velmi děkujeme za vše nejen za sebe, ale především za dětí 

samotné! Přejeme Vám, Andreino, nechť Vás práce těší a máte také jen samou radost, co pro druhé s námi společně uděláte, tím spíše, že je to 
již několik let činnost dobrovolná bez finančního ohodnocení.“ Díky Vám jsou děti v tomto školním roce rozděleny na dvě oddělení,  tedy 
mladší a starší Hravá kuřátka.“ V minulém školním roce byl mezi dětmi velký věkový rozdíl, tudíž byla náplň po dobu kroužku více náročnější, 
když jsme chtěly vyhovět všem přihlášeným.Nyní jsou první hodinku mladší Hravá kuřátka v herně Kulihrášku a starší v herně kuřátkové. Druhou 
hodinku se spojujeme na společné hraní.  Máme tak dobrý pocit z toho, že je tak tedy vyhověno všem!  

Velmi nás potěšilo, že většina dětiček z loňského školního roku  se přihlásila také nyní … Zatím můžeme ještě mezi sebe pozvat jak děti   z 
mladšího, tak staršího oddělení, nábor tedy ještě do měsíce října, když jsou již dvě oddělení, není to problém. Děti platí na pololetí 
školního roku pouze Kč 150,00. Město Dubí ponechalo tyto levné platby rovněž v tomto školním roce, takže si myslíme, že dostupnost je 
opravdu pro všechny.  

Děkujeme již nyní panu Míšovi Švecovi z Dubí,  že se nám bude opět tento školní rok starat zdarma ve prospěch dětí o náš „webík“! 
 chtěl jakkoliv pomoci, neváhejte nás kontaktovat, budeme rovněž velice rádi ! 

Tímto se asi zatím se všemi loučíme, děti a mamky se mají určitě na co těšit také v tomto školním roce !  
UKde nás najdete

Kdokoliv byste nám

U - UMěstské kulturní zařízení,  Školní náměstí 588, Dubí 1U   (MHD z Teplic směr Dubí 124,123, a přímo u budovy MKZ – linka č. 126) 

Pro školní rok 2009/2010 UPersonální obsazeníU : Jarmila Komárková, Andrea Kaiserová, Martina Hromádková, Iveta Petrová. 
Všestranně estetický zábavný kroužek – odrostlejší jesličky a školička 

Pro děti ve věku : Mladší - Hravá kuřátka  1-5 let – vedení A. Kaiserová                   Starší -  Hravá kuřátka – 6 let až  2.třída ZŠ-vedení J. Komárková  
Vždy každý čtvrtek od 15.30 do 17.30 h                                 Mladší od 15.30-16.30, starší od 15.30-16.30. 

Kontakty :  J.Komárková  tel.775  244  345, e-mail Hpi.Komarkova@seznam.czH  Skype -hravakuratka. A.Kaiserová tel.774 197 801, e-mail  aja.kaiserova@seznam.cz  
Skype-rodina Kaiserova.  Více průběžně : Hwww.kuratka-dubi.estranky.cz 

Těšíme se na Vás i Vaše ratolesti! Co budeme více povídat, jednoduše se přijďte mezi nás podívat!                                                 Za celý  kolektiv  Jarka Komárková 

Na víkendu v Litoměřicích 
Dne 5. 9. jsme jeli na víkend do Litoměřic. Ubytovali jsme se v pionýrské klubovně a seznámili se s naší 

hostitelkou, paní Sedlákovou. Ta nás nejdříve proškolila v první pomoci a zahrála si s námi několik zábavných her 
s touto tématikou. Pak nás provedla po městě.  Po procházce jsme se šli vykoupat do místní plavecké haly. Zablbli jsme 
si, vykoupali se a vrátili se do klubovny.  Setmělo se a my došli na náměstí, kde začala naše noční hra s názvem 
policajti a zloději. Byla to pořádná honička.  Když hra skončila, byla tma a šlo se spát. Brzo ráno jsme vyrazili směrem 
na Radobýl. Po výšlapu jsme navštívili místní hluboké sklepy a za odměnu jsme dostali oběd v restauraci dle našeho 
výběru. Zabalili jsme si a došli na nádraží, odkud jsme odjeli vlakem domů.  Byl to hezký víkend – a to jsme se tam    i 
učili! 
HUwww.dubi.pionyr.czUH                                                                                                                               Eliška Rubešová 

Na krajském setkání  v Ústí nad Labem 
V pátek 18. září jsme vyrazili na Krajské setkání pionýrů do Ústí nad Labem. Vyjeli jsme vlakem kolem čtvrté hodiny. Po příjezdu nás ubytovali      
v klubovně. Asi za hodinu jsme šli na náměstí na přehlídku hasičů. Po večeři nás svolali a hráli jsme různé hry,no prostě super. Druhý den po obědě 
jsme se vydali pěšky na hrad Střekov, kde nás průvodkyně provedla, vyprávěla historii hradu a dala hádanku: kdo najde na vchodové bráně šest 
dělových koulí, může vyslovit přání, které se mu splní do půl roku. Hrad se nám líbil. Pokračovali jsme prohlídkou zdymadel, kde nám byla 
vysvětlena jejich úloha na řece Labi i jejich historie. Pak jsme pochodovali přes zdymadla až na Větruši a navštívili tam dvě bludiště.To už jsme byli 
strašně unaveni a doplazili se konečně do naší ubytovny. Po večeři pro nás pořadatelé připravili DISKOTÉKU.Ráno po snídani jsme uklízeli, balili   
a šli na nádraží.Víkend byl super, užili jsme si.                                                                                Kristýna Vojtěchovská www.dubi.pionyr.cz
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Prázdninový výlet… 
Je středa, 26. srpna, krátce před půl jedenáctou 
dopolední a z autobusu, jenž před třemi 
hodinami vyjel od dubského Městského 
kulturního zařízení, právě vystoupilo před 
branami výletního areálu Pěnčín více jak 
čtyřicet účastníků prázdninového výletu.  
„Jablonecký kraj je typický sklářským 
průmyslem. První huť na tavení křemenného 
skla vznikla již v roce 1558. A od počátku    
19. století se začalo v Podkrkonoší s výrobou 
perlí," uvedl již v úvodu Josef Nagy, průvodce 
a jednatel s.r.o. Fipobex.  
První část prohlídkového okruhu vyhlášenou 
farmou v Pěnčíně byla věnována prohlídce 
skleněných perlí. Návštěvníci postupně zhlédli 
ucelený proces výroby skleněných perlí: 
mačkárnu, šitlovnu, rumplovnu, brusírnu        a 
leštírnu.  
„Během prohlídky ukazujeme lidem, jak 
mnoho výrobních postupů je zapotřebí, aby 
vznikla třpytivá krása české bižuterie. Mnozí 
návštěvníci jsou překvapeni, kolik to obnáší 
lidské práce. Pro náš trh je výroba relativně 
drahá, proto se většina našich výrobků vyváží 
do zahraničí," zmínil se Nagy  
k produkci.   
Podle něj je souvislost mezi zemědělstvím      
a sklářstvím v Podkrkonoší velká. "Když 
začne jakákoliv krize, tak lidé přestávají 
nakupovat nepotřebné věci, mezi ně patří i 
skleněné korále. Aby skláři nějak přežili, když 
neměli odbyt, tak u každé sklárničky se pásli 

ovce, kravky, drobné zvířectvo," doplnil 
průvodce.      
Českým sklářům dělají v současné době 
vrásky čínští producenti, kteří začínají dodávat 
výrobky na zahraniční trh. „Sláva broušených 
perel postupně zaniká. Pokud se lidé ztratí, 
vymizí i řemeslo. Dojde k útlumu. Může se 
stát, že se za několik let rozeběhnou stroje, ale 
nebude s kým. Problém je, že se tohle mladá 
generace nikde nenaučí," shodli se pracovníci 
ze zdejšího areálu.  
Při prohlídce kozí farmy se zájezdovým 
návštěvníkům dostalo výkladu o chovaných 
plemenech a o technologii výroby sýrů.        
„V našem areálu chováme přes dvě stě 
dojných ovcí a čtyřistapadesát dojných koz. 
Jde o druhou největší farmu v Česku. Kozy se 
zde dojí dvakrát denně, a to ráno a večer. 
Veškerý proces trvá dvě až tři minuty. Jedna 
koza za tu dobu vydá jeden a půl až dva litry 
mléka," znělo z předem připravené 
videoprezentace. 
Celá exkurze byla doplněna vyjížďkou 
silničním vláčkem v malebném podhůří 
Krkonoš. Během dvou hodin si účastníci 
postupně měli možnost prohlédnout obec Huť, 
kde byla založena v roce 1558 jedna                
z nejstarších sklářských hutí v této oblasti. 
Trasa dále vedla přes obce Jistebsko a Krásná, 
kde míjela slavný Kittl
Josefa. Cílem
stala rozhledna na 
by

Jizerských hor, Českého ráje, Ještědského 
hřebenu, Lužických hor a Ještědu. 
Při zpáteční cestě se modrožlutý vláček 
zastavil v rozmanité obci Krásná, zde byla 
připravena prohlídka tzv. Kittlova areálu, 
který zahrnuje kostel sv. Josefa, léčivou 
studánku, morový sloup Nejsvětější Trojice a 
Kittlův dům. Jde o jedno z nejstarších 
horských sanatorií ve střední Evropě. 
Výletníci dubského „MKZetka“ neminuli ve 
výletním areálu Pěnčín ani dílnu pro turisty,  
kde si návštěvníci mohli vytvořit svoji vlastní 
bižuterii. Zde se nacházel i desetiletý Josef 
Tinis z Dubí, kterého nadchla kromě zvířectva 
i zmiňovaná dílna. „V Pěnčíně jsem poprvé     
a moc se mi tu líbí, že si člověk může vytvořit 
vlastní náramek nebo náhrdelník podle toho, 
jaký chce zrovna mít," odvětil spokojeně 
Tinis.  
Těsně před odjezdem do Dubí prozradily 
pracovnice MKZ, že se s obdobnými výlety 
bude počítat i koncem září. „Půjde o výlet na 
zámek do Libochovic, který se bude konat za 
účásti Klubu žen Dubí. Už to nebude klasický 
výlet pro děti. O měsíc později se počítá          
s výjezdem do některého severočeského 
divadla. Bližší informace naleznou obyvatelé 
na výlepových plochách v Dubí," doplnily      
k výjezdu pracovnice z Městského kulturní 
zařízení Dubí. 
                                                      Martin Tóth   
 

 

Studenti Vyšší odborné šk

ův dům a kostel sv. 
 šestikilometrové vyjížďky se 

Horní Černé Studnici. Z ní 
l fascinující rozhled na hřebeny Krkonoš, 

oly PERSPEKTIVA na konferenci 
Studenti druhého ročníku Vyšší odborné školy Perspektiva, 
zúčastnili konference „Současná sociální práce – teorie a praxe“
ekonomické UJEP v Ústí nad Labem.   
       V hlavním programu přednesli příspěvky akadem Slovensku          
a referovali o tamní sociální práci a jejím vývoji. Ty  velmi 
zajímavé, neboť mnohé poznatky mohou promítnout jejich 
budoucí praxi sociálních pracovníků. V odpolední č ly 
zaměřeny na témata jako vzdělávání v sociální práci z pohledu poskytovatelů sociálních služeb nebo 
aplikace aktuálních přístupů a směrů v praxi sociální práce. V těchto pracovních sekcích probíhala beseda 
nad přednesenými příspěvky.  
      Přínosem účasti na této odborné konferenci by mohly být další komunitní aktivity školy, kam by se 
promítly získané poznatky.                                                                                   Mgr. Kateřina Svobodová 

Na Marii Rottrovou 

oboru sociální práce, se dne 23. září t.r. 
 v prostorách Fakulty sociálně 

ičtí pracovníci z vysokých škol na 
to informace jsou pro studenty Perspektivy

 do vlastních zkušeností při odborné praxi i v 
ásti konference se pracovalo v sekcích, které by

přišlo do Pozorky 
několik stovek diváků   

Zpěvačka Marie Rottrová, kterou není zapotřebí představovat, vystoupila 
13. září odpoledne u Lidového domu v Dubí - Pozorce, v rámci letošních 
Dubských slavností.  

Během téměř devadesáti minutového koncertu zazněly dodnes známé hity, 
jako např. Řeka lásky, Skořápky ořechů, Markétka, Lásko, voníš deštěm            
a spousta dalších. 

Zpěvačku, již doprovázela hudební skupina Neřež, Dubští ihned nepustili  
a došlo i na hudební přídavky. Po skončení koncertu následovala autogramiáda 
a Marie Rottrová se nebránila ani společným fotografiím s některými 
dubskými občany.            
Martin Tóth 
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Na snímku Marie Rottrová s uměleckým vedoucím skupiny Neřež, Zdeňkem Vřešťálem. 

Telegram z Dubíčka : 

POSÍLÁME DODATEČNÝ POZDRAV Z TÁBORA *STOP* BYLO NÁM TAM FAJN *STOP* ŠKOLA ZATÍM NIC MOC 
*STOP* V SOBOTU JSME BYLI V ZOO V DĚČÍNĚ *STOP* ZVÍŘÁTKA TO S NÁMI PŘEŽILA *STOP* POČASÍ 
BYLO UKÁZKOVÉ *STOP* TĚŠÍME SE NA KLUB A DALŠÍ AKCE *STOP* O PODZIMKÁCH BUDEME V PRAZE 
*STOP*     

                       DĚTI Z DUBÍČKA  

 

Po
dě
ko
vá
ní 
z 
m
at
eř
sk
é 
šk

oly 

TEN,  KDO UDĚ
MLUVIT MÁ TEN, V N (Seneca) 
Začátkem měsíce září zeny dvě koloběžky.  Žákům 2. stupně ZŠ 
Tomášovi O., Markovi  volnu/ nebyl tento čin lhostejný, podařilo se jim 
koloběžky najít a vrátit zp  velice děkuje  Věra Klimešová 

Poděkování Zá  MARX WERBUNG Dresden                           

LAL DOBRÝ SKUTEK, MÁ MLČET. 
ĚHOŽ PROSPĚCH BYL UDĚLÁN.  

 byly ze zahradního kabinetu Mateřské školy Dubánek odci
 S. a strážníkovi Městské policie Dubí /v osobním
ět dětem do MŠ. Tímto za děti a zaměstnance školky

kladní školy v Dubí 2 německé  firmě
Žáci základní školy tout ďan, za výtvarné materiály na hodiny praktických 
činností ve formě  družinu a materiál použily i v hodinách výtvarné 
výchovy. 

o cestou děkuje Mgr. Soňa Kosová, ředitelka školy 

Vážení…. 

o cestou děkují za sponzorský dar panu Wolkerovi z Dráž
 barevných samolepících tapet. Děti si vyzdobily třídy, školní

                                                             Tout

     sešel se rok s rokem, 
přišel k nám podzim       
a s ním i další v pořadí 
již „ŠESTÝ“ lampió-
nový  průvod. A proto si 
Vás dovoluji pozvat na 
jeho konání.  

Kdy a kde??? 

V sobotu dne 17.října t.r. 
od 18:00 hodin v Dubí 
na Školním náměstí. 

                                                                
Za pořadatele:  

Tomáš Zíka, 
zastupitel města Dubí 
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